
5یک شنبه   13  شهریور  1401   شماره 3511

پس از مصاحبه دیه گو سیمئونه در مورد دلیل نیمکت نشینی های 
آنتوان گریزمان تیم حقوقی باشگاه بارسلونا ممکن است شکایتی علیه 
باشــگاه اتلتیکو مادرید ارائه کند. سیمئونه در نشست خبری خود در 
مورد دلیل نیمکت نشــینی های آنتوان گریزمان صحبت کرد. ستاره 
فرانســوی در آخرین دقایق نقل و انتقالات تابستانی سال گذشته از 
بارســا با قراردادی دو ساله و قرضی به اتلتیکو برگشت. گریزمان اگر 
فصل جاری در 50 درصد بازی های اتلتیکو، 45 دقیقه یا بیشتر بازی 
کند، بند خرید دائمی 40 میلیون یورویی اش فعال خواهد شــد. گفته 

می شود باشگاه به سیمئونه فشــار آورده تا به گریزمان کمتر از 45 
دقیقه بازی بدهد. مذاکرات اتلتیکو و بارســا برای کاهش بند خرید 
دائمی گریزمان نتیجه نداده و اتلتیکو هم به این شکل واکنش نشان 
داده است.ســیمئونه این گمانه زنی ها را رد نکرد و گفت:» 10 ســال 
اســت مربی اتلتیکو هســتم و همه من را می شناسید. من مربی در 
خدمت باشگاه هستم و همیشه همینطور بوده ام. من هرگز بر خلاف 
برنامه های باشــگاه عمل نکرده ام. هیچ بازیکنی حتی فوق ستاره ها 
بالاتر از باشــگاه نیستند.« نشریه موندودپورتیوو در این رابطه نوشت 

که تیم حقوقی بارسلونا شکایت از باشگاه اتلتیکو مادرید را به شکل 
جدی پیگیری خواهد کرد. بدبینی بارسلونا پس از اینکه گریزمان در 
ســه بازی اخیر اتلتیکو 30 دقیقه و کمتر به میدان رفت، شروع شد و 
بعد از مصاحبه سیمئونه، این بدبینی بیشتر نیز شده است. باشگاه حالا 
از تیم حقوقی خود خواســته تا در صورت ادامه این روند، شکایت از 
اتلتیکو را در دســتور کار خود قرار بدهد. اتلتیکو در زمین سوسیداد به 
میدان خواهد رفت و باید دید گریزمان این بار هم کمتر از 45 دقیقه 

بازی خواهد کرد یا خیر.

احتمال شکایت بارسلونا از اتلتیکو مادرید جدی شد

ورزشی

از هفته 6 لیگ برتر انگلیس، منچسترســیتی میهمان اســتون 
ویلاســت. ســیتی از پنج بازی قبلی خود 13 امتیــاز دارد و در 
رده دوم اســت ولی اســتون ویلای بحران زده با سه امتیاز در 
رده نوزدهم قرار دارد و اســتیون جرارد، ســرمربی این باشگاه، 
خطر اخراج را حس می کند. ســیتی پس از پیروزی 6-0 مقابل 
ناتینگهام فارســت، به این بازی رســیده ولی استون ویلا برابر 

آرسنال 2-1 شکست خورد.
پپ گواردیولا، ســرمربی سیتی، در نشســت خبری این بازی 
گفت:» اســتون ویلا شــرایط خوبی ندارد و دوست داشتم رتبه 
آنها در جدول بهتر بود. بازی برابر اســتون ویلا همیشه سخت 
اســت و حالا انگیزه بالاتری هم دارند. استیون جرارد یک مربی 
عالی برای این باشــگاه است و قطعا فردا کار را برای ما سخت 

خواهند کرد.«
ســیتی مانوئل آکانجی را از دورتموند جذب کرد. گواردیولا در 
این رابطه گفت:» از چهار مدافع وسط، آیمریک لاپورت و ناتان 
آکه مصدوم هســتند. ما فقط دو مدافع وسط داشتیم و به همین 
دلیل آکانجی را خریدیم. از اینکه او را در اختیار دارم، خوشــحال 

هستم.«
ارلینــگ هالند با ثبت دو هت تریــک متوالی حالا با 9 گل، 
صدرنشــین جدول گلزنان اســت. پپ در مورد ستاره نروژی 
گفت:» ارلینگ 22 ســاله است و مشکلی به خاطر بازی های 
متوالــی ندارد. او به خوبی می توانــد ریکاوری کند. یک ماه 
قبــل همــه از او انتقاد می کردید و حالا همه او را با مســی 
مقایســه می کنند. نمــی دانم روند گلزنی هــای او در هفته 
های آینده ادامه خواهد داشــت یا خیر چون نمی توانم آینده 
را پیش بینی کنم. از عملکرد او بســیار راضی هستم و بسیار 

سریع خودش را با تیم وفق داد.«
دبل جولین آلوارز برابر ناتینگهام فارســت:» واقعا خوشحالم 
که آلوارز و هالند را در اختیار دارم. هر مربی آرزوی داشــتن 
چنین مهاجمانی را دارد. جولین یک گل با پای راســت زد و 
یــک گل هم با پای چپ. ضربــات نهایی او عالی بودند. این 
فصل از جولین و ارلینگ در کنار هم بیشــتر اســتفاده خواهم 

کرد.«
گواردیولا در مورد تاثیر ادامه حضورش در ســیتی روی ماندنی 

شــدن هالند گفت:» من برای ســیتی کار مــی کنم نه ارلینگ 
هالند. خوشــحالم که او به ســیتی پیوســت و امیدوارم سال ها 
همینجا بماند. قطعا او در ســیتی روزهای بدی هم خواهد داشت 
ولی همین شــرایط را زمانی کویــن دی بروینه، ریاض محرز و 
برناردو سیلوا هم داشــتند. از آینده خبر ندارم ولی هالند فعلا در 

سیتی راحت است.«
گواردیولا: هالند نمی تواند هر هفته هت تریک کند

هالنــد در همین پنج بازی ابتدایی فصــل جدید قدرتش را در 
پیراهن ســیتی بــه رخ تمامــی حریفان کشــیده و عملکردی 

خیره کننده را در ترکیب این تیم به نمایش گذاشته است. 
انتظــارات از این بازیکن با ارائه این نمایش بالاتر رفته اســت 
اما گواردیولا سعی دارد فشــاری که ممکن است در نتیجه این 
عملکرد خوب و بالا رفتن انتظارات روی او ایجاد شود را کاهش 

دهد. 
سرمربی ســیتی پیش از دیدار برابر استون ویلا به خبرنگاران 
گفت:» مردم می توانند از او انتظار داشته باشند و این اتفاق خوبی 
اســت. من می خواهم که او هم از خودش انتظاراتی داشته باشد. 

این که او می خواهد هر بازی سه گل بزند را دوست دارم اما این 
اتفــاق رخ نخواهد داد. من می دانــم و همه در دنیای فوتبال به 

خوبی می دانند که این اتفاق رخ نخواهد داد.«
او با اشــاره به آمار خوب این بازیکن اظهار داشت:» هت تریک 
مداوم غیرممکن اســت. پس هدف بعدی چیســت؟ ما ســعی 

می کنیــم بازی بعدی بهتر باشــیم اما می دانیم کــه انتظاراتی 
از او وجــود دارد و دلیــل ایجاد این انتظارهــا در واقع آمارهای 
باورنکردنی این بازیکن در طول دوران فوتبال اســت. او فقط در 
پنج بازی 9 گل زده اســت و این واقعا خوب است. اما نکته مهم 

صرفا آغاز خوب نیست و باید این روند را ادامه داد.«

گواردیولا: 
داشتن هالند و آلوارز آرزوی هر مربی است

بارسلونا پس از تســاوی در هفته اول برابر رایو وایه کانو، در دو بازی بعدی خود 
توانســت سوسیداد و وایادولید را شکســت دهد و حالا با روحیه ای خوب خود را 
مهیای بازی برابر سویا می کند. بازی در ورزشگاه سانچس پیسخوان سویا برگزار 

خواهد شد.
ژاوی هرناندز، سرمربی بارسا، در نشست خبری این بازی گفت:» بازی پرتنش و 
ســختی خواهد شد. سویا تیمی در سطح لیگ قهرمانان است و بازی در ورزشگاه 
این تیم بســیار دشوار است. این یکی از دشوارترین بازی های بیرون خانه ماست 
و همیشه پیروزی در سانچس پیسخوان سخت است. سویا در سه بازی قبلی خود 
تنها یک امتیاز گرفته ولی در همه آنها شایسته پیروزی بود. این یک آزمون جدی 

برای ما قبل از رویارویی برابر ویکتوریا پلژن در لیگ قهرمانان است.«
ارزیابی عملکرد مدیران باشــگاه در نقل و انتقالات:» حالا احســاس راحتی می 
کنم. مدیران باشــگاه تلاش زیادی کردند تا تیم به خوبی تقویت شود و من باید 
از آنها تمجید کنم. خیلی راضی هســتم و حالا تیمی برای رقابت در همه جام ها 
داریم. البته باید در زمین هم نشان دهیم که یک تیم مدعی هستیم. فقط به یک 
بازیکن دیگر نیاز داشــتم که خریدش میسر نشد. اگر او را جذب می کردیم، عالی 

می شد، با این حال نمی توانم هیچ گلایه ای داشته باشم.«
ماندنی شدن میرالم پیانیچ و جوردی آلبا:» پیانیچ به ما کمک زیادی خواهد کرد 
و یک بازیکن کاملا حرفه ای اســت. او خوب تمرین کرده و فردا می تواند بازی 
کند. آلبا هم شــرایط مشــابهی دارد. او قطعا این فصل بازی خواهد کرد و از در 
اختیار داشتنش خوشــحالم. آلبا بازیکن باتجربه ای است و برای من سن و سال 

بازیکن مهم نیست.«
هزینه زیاد تیم های لیــگ برتر انگلیس در نقل و انتقالات:» آنها بودجه زیادی 
دارند و بیشتر هم هزینه می کنند. ما تنها با استفاده از اهرم مالی توانستیم بازیکن 

جدید بخریم. تیم های انگلیســی پول بیشــتری دارند و از این حیث برتر از تیم 
های لالیگا هستند.«

جدایــی پی یر امریک اوبامیانگ:» از این بابت ناراحت شــدم. اوبامیانگ و دیگر 
بازیکنانی که از بارســا رفتند، رفتاری حرفه ای داشتند. اوبامیانگ فصل قبل به ما 
کمک زیادی کرد و دوســتش داشتم. در تمرینات همیشه لبخند می زد و به تیم 

روحیه می داد.«
آخرین وضعیت مارکوس آلونسو:» بسیار خوشبینم که مشکل جذب او امشب حل 
شــود. اطمینان دارم که انتقالش رســمی خواهد شد و می تواند وارد فهرست تیم 

برای بازی در لیگ قهرمانان نیز بشود.«
نیمکت نشــینی های جرارد پیکه:» این تصمیم فنی من است. یازده نفر در زمین 
بازی مــی کنند و پنج تعویضی هم داریم. بهترین ها راهی میدان خواهند شــد. 
ناراحتــی پیکه را درک می کنم ولی او چه بازی کند چه روی نیمکت باشــد، به 

تیم کمک خواهد کرد.«

 چلســی فردا در هفته ششــم لیگ برتر در خانه اش، ورزشگاه استمفوردبریج، به 
مصاف وســتهم می رود. دیدار دو تیــم در یکی از دربی های لندن در حالی برگزار 
می شود که چلسی شرایط چندان خوبی ندارد و دو باخت در سه بازی اخیر توماس 

توخل را با انتقاد مواجه کرده است.
به نظر می رســد جنجال های دیدار هفته دوم چلســی و تاتنهام که توخل در 
آنها نقش اساســی داشــت تعادل چلســی را به هم ریخته. آبی های لندن بعد 
از آن بــازی مقابل لیدز 3-0 شکســت خوردند و با اینکه هفته چهارم لســتر 
را در خانه 2-1 شکســت دادند ولی در هفته پنجم مقابل ســاوتهمپتون 1-2 

خوردند. شکست 
بخــش مهمی از ســوالات خبرنــگاران در کنفرانس خبری تومــاس توخل به 
خریدهای آخر چلســی در نقل و انتقالات تابســتانی و به خصوص جذب وسلی 
فوفانا از لســتر و انتقال پی یر امریک اوبامیانگ از بارســلونا برمی گشــت. انتقال 

اوبامیانگ از بارسا به چلسی
اوبا در حال حاضر نمی تواند تمرین کند. باید برای اینکه از فکش محافظت بشود 
ماســک مخصوصی در اختیارش بگذاریم. از هفته آینده می توانیم او را به شــرط 
اســتفاده از ماسک به میدان بفرســتیم )در روزهای گذشته خانه این ستاره گابنی 
هدف ســرقت خشــونت آمیز قرار گرفت و او از ناحیه فک توسط سارقان آسیب 
دید(. پیراهن 9 چلسی نفرین شده است؟ نه. باید ثابت کنیم اینطور نیست. باید از 
اوبامیانگ به اندازه کافی حمایت کنیم تا بتواند در ضربات آخر کار را تمام کند. او 

از گذشته نمی ترسد و آماده است تاریخ خودش را بنویسد.
مســاله خیلی مهمی نیســت و هیچوقت پررنگ نبوده. او کمی در وقت شناسی 
مشــکل دارد ولی اینطور نیست که در جلسات تمرینی غیبت کند. اما اگر بگویید 

60 دقیقه زودتر به تمرین بیا برایش مشکل است. این نگرانی مهمی نیست.

بازیکنانــی که خریدیم فوتبالیســت های خیلی خوب و باشــخصیتی هســتند. 
خریدهای ما عالی بود. صحبت کــردن درباره قیمت ها فایده ای ندارد. ما در بازار 
برای رســیدن به هدف مان تلاش کردیم و گاهی رسیدن به قیمت ایده آل ممکن 

نیست.
بــرای او خیلی هیجان دارم. ما از خیلی وقت پیش او را به عنوان جایگزین تونی 
و آندریاس انتخاب کرده بودیم. تاد بولی می خواست هر طور شده او را جذب کند 
و هرگز تســلیم نشد. وسلی بازیکنی جوان و سریع است که در ضربات آزاد عالی 

کار می کند و چه در دفاع و چه در حمله کیفیت بالایی دارد.
وستهم تیم خیلی قدرتمندی اســت. یک تیم فیزیکی که روحیه تیمی خوبی 
دارد. آنهــا در بخشــی از مســابقه می توانند عالی کار کنند و حریف شــان را 
به زحمــت بیندازند. در بخش هایی از مســابقه هم جلوی دروازه شــان جمع 
می شــوند و دفاع می کنند ولی در این دقایق ضدحمله هــای خیلی خطرناکی 

می کنند.  اجرا 

ژاوی: اگر یک بازیکن دیگر هم می خریدیم، 
عالی می شد

توخل: 
پیراهن 9 چلسی نفرین شده نیست

رئال مادرید دو ســال برای جذب 
کیلیان امباپــه برنامه ریزی کرده 
بود و همــه چیز حکایــت از این 
داشت که تابســتان امسال ستاره 
خواهد  به خدمــت  را  فرانســوی 
گرفــت امــا امباپــه در نهایت با 
پی اس جی تمدید کــرد. به نظر 
می رســید رئال مادرید به ســراغ 
مهاجمی دیگر خواهد رفت و یک 

ذخیره مطمئن برای کریــم بنزما جذب می کند اما فصل نقل و انتقالات 
تمام شد و رئال هیچ مهاجمی نخرید.

مارکا گزارش داد که مدیران رئال از یک ماه پیش به این نتیجه رسیدند 
که هیچ مهاجمی جذب نکنند و با خرید اورلین شوامنی و آنتونیو رودیگر، 
پرونده نقل و انتقالات را ببندند. همین اتفاق نیز رخ داد و این دو بازیکن، 

تنها خریدهای رئال بودند.
مارکا نوشته است که خاطرات بد رئال از خرید لوکا یوویچ و ماریانو دیاز، 
نقش مهمی در این تصمیم بزرگ داشت. رئال سه سال پیش برای جذب 
یوویچ 60 میلیــون یورو هزینه کرد ولی مهاجم صــرب یکی از بدترین 
خریدهای تاریخ رئال لقب گرفت. او همین تابستان، رایگان راهی فیورنتینا 
شــد. تابســتان 2018 نیز رئال، ماریانو دیاز را از لیون با 18 میلیون یورو 
خرید و این بازیکن کمترین بازدهی ممکن را داشــته است. ماریانو که در 
سه سال گذشته بارها از فهرست رئال برای بازی ها خط خورده، به خاطر 
دریافت دستمزد 4.5 میلیون یورویی ترجیح داده در رئال بماند و جدا نشود. 

قرارداد او سال بعد به پایان می رسد.
رئــال پس از ناکامی در خرید امباپه قصد داشــت بــرای جذب گابریل 
ژســوس، مهاجم برزیلی ســیتی، اقدام کند ولی چون ســهمیه بازیکنان 
غیراروپایی اش پر بود، از خرید او منصرف شــد. ژسوس تنها گزینه جدی 

رئال مادرید پس از امباپه بود و در نهایت نیز به آرسنال رفت.
 مدیران رئال پس از ژســوس دیگر هیچ گزینــه ایده آلی در بازار نقل و 
انتقالات پیدا نکردند و ترجیح دادند تا انتقالات زمســتانی صبر کنند. رئال 
دیگــر نمی خواهد بازیکنانی مثل یوویــچ و ماریانو را جذب کند و از این 
پــس فقط برای مهاجمی هزینه خواهد کرد که از درخشــش او اطمینان 

داشته باشد.

رئال به این دلیل قید خرید 
مهاجم جدید را زد

باشــگاه بارسلونا رسما اعلام کرد که 
مارکوس آلونســو را جذب کرده است. 
مدافع اســپانیایی در آخرین روز نقل و 
انتقالات قراردادش را با چلســی فسخ 
کرد تا مشکلی برای پیوستن به بارسا 
نداشته باشد. او روز گذشته در تمرین 
بارســا نیز حاضر شد و برای اولین بار 
کنار هم تیمــی های جدیدش تمرین 
کرد. قرارداد او یک ســاله با بند فسخ 

50 میلیون یورویی است.
آلونسو پس از رسمی شدن انتقالش به بارسلونا گفت:» از پیوستن به بارسا بسیار 
خوشــحالم. قبلا چند بار با بارسا مذاکره کرده بودم ولی به دلایل مختلف انتقال 
نهایی نشــد. خوشبختانه حالا اینجا هستم و دوســت دارم هر چه سریع تر اولین 
بازی برای بارســلونا را انجام دهم. وقتی پیشنهاد بارسا رسید، به هیچ چیز دیگر 
فکر نکردم. مدت ها بود دوست داشتم برای بارسا بازی کنم و این یک قدم بزرگ 
در فوتبالم محسوب می شــود. امیدوارم بتوانم در سریع ترین زمان ممکن خودم 

را با تیم وفق بدهم.«
آلونســو در ادامه گفت:» در این مدت چند بار با ژاوی حرف زده ام و او در مورد 
ســبک بازی بارسا و خواسته هایی که از من دارد، توضیح داده است. من بازیکن 
با تجربه ای هســتم و مطمئنم که می توانم به بارسا در راه کسب موفقیت کمک 
کنم. با بسیاری از بازیکنان بارسا دوست هستم و این یکی از دلایل قبول پیشنهاد 

بارسا بود.«
آلونســو در پایان گفت:» پدرم زمانی بازیکن موفقی برای بارســا بود و این هم 
یکی از دلایلی بود که پیشنهاد بارسا را قبول کردم. بارسا برای من باشگاه خاصی 
اســت. پدرم نیز از انتخاب نهایی من خوشحال اســت. برای او قابل تصور نبود 
که روزی برای بارســا بازی کنم. با او چند بار برای تماشای بازی های بارسا به 

نوکمپ رفته بودم. باید بگویم که بازیکن بارسا بودن باورنکردنی است.«
در تمام طول فصل تابســتان اخباری در مورد احتمال انتقال مارکوس آلونســو 
شــنیده شــده و این اتفاق بالاخره رخ داد. آلونسو، شش ســال پس از انتقال به 
چلســی از فیورنتینا، با انجام بیش از 200 بازی، کسب شش جام و زدن 29 گل، 
از چلســی جدا شده و قرارداد خود را با این باشگاه فسخ کرده است. این مدافع با 
نظر آنتونیو کونته به چلسی پیوست و به خصوص در فصول ابتدایی نقش مهمی 

در ترکیب این تیم ایفا کرد.

پیشنهاد بارسلونا که رسید، به چیز 
دیگری فکر نکردم

 منچستریونایتد فصل را خوب شروع 
نکرد و با دو شکســت متوالی به قعر 
جدول لیگ برتــر انگلیس رفت ولی 
پیروزی برابر لیورپول در هفته ســوم، 
همه چیــز را تغییــر داد. یونایتد پس 
از پیروزی مقابــل لیورپول، به دو برد 
متوالی برابر ســاوتهمپتون و لستر نیز 
دســت یافت و حالا در رده پنجم قرار 
دارد. یونایتد یکشــنبه در اولدترافورد 

میزبان صدرنشین لیگ یعنی آرسنال است.
اریک تن هاخ، ســرمربی منچستریونایتد، در نشســت خبری این بازی گفت:» 
فکر می کنم ســاختار تیم در حال شکل گرفتن اســت و من در تیم نشانه های 
پیشــرفت را می بینم. هنوز باید بهتر شویم و بازی به بازی این اتفاق رخ خواهد 
داد. باید سخت تمرین کنیم و در میدان نیز برابر حریفان پیروز شویم. باید زمانی 
کــه توپ را در اختیار داریم و حتی زمانی هایی که توپ در اختیار حریف اســت، 
آرایش درســتی در زمین داشته باشــیم و بهترین تصمیم را بگیریم. من به دقت 
حریفان را تجزیه و تحلیل می کنم و ســعی می کنم بهترین ترکیب ممکن را به 

زمین بفرستم.«
صدرنشــینی آرســنال:» آنها تیم بســیار خوب و سرسختی هســتند و شروع 
فوق العاده ای هم داشــته اند. برابر تیمی قرار می گیریم که بازیکنانش چند سال 
اســت کنار هم بازی می کنند. میکل آرتتا نیز فلسفه مربیگری خاص خودش را 
دارد و این در بازی های آرســنال مشخص اســت. بازی برابر آرسنال یک چالش 
سخت برای ما خواهد بود و بی صبرانه منتظر این بازی هستم. بیش از 20 بازیکن 
در اختیار دارم ولی تنها 11 نفر به زمین می روند. بهترین ترکیب ممکن را انتخاب 

خواهم کرد.«
غایبان بازی برابر آرسنال:» وضعیت لوک شاو و آرون وان بیساکا نامشخص 
اســت اما غیبت آنتونی مارسیال را می توان قطعی دانســت. آنتونی)بازیکن 
برزیلــی جدید یونایتد( هــم انفرادی تمرین کــرد و دو تمرین گروهی دیگر 
پیــش رو داریم. یکشــنبه در مورد اینکه او بازی خواهد کــرد یا خیر تصمیم 

می گیرم.«
عملکــرد خوب خط دفاع:» باید به صورت تیمی دفاع کنیم تا کار برای مدافعان 
نیز راحت شود. نباید اجازه دهیم حریف به راحتی موقعیت گل خلق کند. اگر همه 

در دفاع مشارکت کنند، کار حریف برای گلزنی سخت می شود.«

تن هاخ: بی صبرانه منتظر بازی با 
آرسنال هستم

 یونایتد روند خوبی را در چند 
هفته اخیر لیگ برتر طی کرده 
ناکامی دو  و موفق شده است 

هفته اول را جبران کند. 
این تیــم در دو هفتــه برابر 
شکســت  برنتفورد  و  برایتون 
خــورد تا آغــازی ناامیدکننده 
داشــته باشــد اما پس از آن 
پیروزی  روند ســه  توانســت 

متوالی را با برد برابر لیورپول آغاز کند. 
پس از شکست سنگین 0-4 برابر برنتفورد گفته شد که تن هاخ 
تعطیلی بازیکنان یونایتد را لغو و آنها را مجبور کرده است که در 
تمریــن فردای این بازی 13.8 کیلومتر، به اندازه ای که بازیکنان 

حریف بیشتر از آنها دویده بودند، بدوند. 
ســانچو، درباره این اتفاق به خبرنگاران گفت:» ما مجبور بودیم 
کــه این کار را انجــام دهیم. ما نباید چنین شکســتی را تجربه 
می کردیم. همه این تمرین را به چشــم دوندگی و آمادگی بیشتر 
دیدند و با چنین اتفاقی به خوبی کنار آمدند. ما احســاس کردیم 
که پس از بازی برابر برنتفورد تازه از خواب برخاستیم و حالا سه 
پیروزی متوالی داریم. باید این روند را حفظ کنیم و پیروزی های 

بیشتری به دست آوریم.«
او با اشــاره به تــلاش بازیکنــان این تیم برای ســازگاری با 
ســبک و فلســفه ســرمربی هلندی اضافه کرد:» ما به خوبی با 
هم سازگار شــدیم. بیش از پیش برای بازی به سبک این مربی 
تلاش می کنیم و در حال حاضر همه از این ســبک بازی راضی 

و خوشحال هستند.«
این بازیکن انگلیســی با ابراز رضایت از شــرایط این تیم اظهار 
داشــت:» ما در حال کار روی این ســبک در تمرینات هستیم. 
بخشــی از آن به بازیکنان ما بستگی دارد. ما یکدیگر را به خوبی 
می شناســیم و باید بگویم که حالا اطلاعات و برنامه بیشتری از 
ایــن که دقیقا باید چه کاری در بعضی از بخش های زمین انجام 
بدهیم داریم. باید با برنامه تن هاخ پیش برویم و ســخت تلاش 

کنیم تا بهتر و بهتر شویم.«

سانچو: تمرین سخت تن هاخ، ما 
را به خودمان آورد


